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Beste

Tk heb vanEgehoord dat jullie al even met elkaar hebben gesproken. Vervelend om te zien dat de cijfers zo gestaag

oplopen en de forse maatregelen nog onvoldoende effect hebben. Ik heb begrepen dat je zojuist een volledige lockdown

(risico niveau 6) heb afgekondigd. Hoewel een verstandig besluit, vind ik het erg vervelend voor jullie te zien dat dit nodig
is en hoop dat dit op zeer korte termijn gewenst effect zal hebben.

PM

Naar aanleiding van de oplopende cijfers op Bonaire, Curagao en Aruba heeft het RIVM vandaag bijvoegde analyse aan ons

gestuurd. Op basis van de huidige ontwikkelingen en beperkte medische capaciteit, alsook de aanwezigheid van de Britse

variant van het virus adviseert het RIVM om Bonaire als hoog risicogebied te beschouwen. Dit betekent dat reizigers vanuit

Bonaire naar Europees Nederland, Saba en Smt Eustatius zich moeten laten testen en 1m (thuis)quarantaine moeten. Ook kan

er aldus het RIVM geen regionale reisbubbel meer zijn met Bonaire; het onderlinge reizigersverkeer tussen de eilanden moet

beperkt worden tot essentiéle reizen voor zakelijke of medische doeleinden (middels de corridors). Wij zijn voornemens om
deze adviezen omtrent het reisbeleid op te volgen en vanaf as. donderdag het reisadvies voor Bonaire richting Europees
Nederland, Saba en Sint Eustatius aan te passen. Er lijkt op dit moment geen reden om de toeristen die nu op Bonaire zijn te

repatriéren, dus zij kunnen hun verblijf zoals gepland afronden.

Daarnaast adviseert het RIVM, in verband met de stijgende aantallen patiénten; de beperkte curatieve faciliteiten; en de in

vergelijking met Nederland grotere problemen in het bereiken van (delen van) de bevolking, om het vaccinatieprogramma
met prioriteit en spoed af te ronden en de gehele bevolking boven de 18 jaar direct op te roepen zich te laten vaccineren. Wij
bekijken op dit moment samen met de staatssecretaris en de minister wat de mogelijkheden hiervoor zijn en ik hoop hier

z.s.m. bij je op terug te komen. EER<[EEEstaat hierover in contact met BE.

Zowel het RIVM als wij kijken en denken graag met jullie mee. Hoor het graag indien we iets voor jullie kunnen doen.
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